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Zápisnica č. 6/2023 
z Výkonného výboru Slovenskej kanoistiky – sekcie hladkých vôd  

konaného dňa 20.9.2023 
 
 
 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Marián Tesárik, Martin Zgančík, Martin Bielik, Andrej 
Wiebauer, Erik Vlček 

 
Ospravedlnený: Ladislav Belovič 
 
 
Prizvaní:  Boris Bergendi, Filip Petrla, Monika Czaniková 
 
 
 
Predseda VV SHV p. Petriska privítal členov výkonného výboru (VV), a otvoril zasadnutie 
s nasledovným programom: 
 
 

Program: 
  
1. kontrola úloh 
2.  správy komisií 
3.  hodnotenie seniorských medzinárodných súťaží (MS Duisburg, SP Paríž) 
4.  hodnotenie juniorských medzinárodných súťaží (SON) 
5.  hodnotenie MS v maratóne 
6.  správa o financovaní zväzu 
7.  rôzne 
 

 
 
Začiatok zasadnutia: Zasadnutie začalo o 14:00 h za účasti prítomných a prizvaných. 
Koniec zasadnutia: 19:30 h 
 
 
 

1. Kontrola úloh  
Vzdelávacia komisia – termín testu pre absolventov z roku 2021/22 bude stanovený čo najskôr 
Z: p. Wiebauer 
NK v maratóne – 3 nominovaní pretekári sa zúčastnili na MS v maratóne, Dánsko  
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2. Správy komisií  
Vzdelávacia komisia: 
P. Wiebauer informoval o školení trénerov I, II a III triedy všeobecná časť na FTVŠ – október 
2023/november 2023. Termíny sú zverejnené na webe. 
Termín na odovzdanie prác pre absolventov školení I, II a III triedy z roku 2021/2022 bol 
stanovený 15.10.2023. 
Termín školenia (pre 5 absolventov školenia) na dopísanie záverečného testu zo špeciálnej časti 
bude stanovený čo najskôr. 
 
ŠTK: 
P. Bielik informoval o riešení sťažnosti VIN ohľadom prestupov kanoistov z VIN do ŠKP. 
Informoval, že na základe Zákona o športe, nie je možné odoprieť prestup pretekára do iného 
klubu. 
Vyjadrenie Vinohradov je k dispozícii. Budú ešte vyžiadané vyjadrenia od predsedníčky ŠKP 
a rodičov prestupujúcich športovcov, odpovede na sťažnosť/žiadosti VIN budú zaslané čo najskôr. 
 
 
 

3. Hodnotenie seniorských medzinárodných súťaží (MS Duisburg, SP Paríž) 

P. Petrla predložil VV SHV hodnotenie MS Duisburg (príloha č. 1), SP Paríž (príloha č. 2). 
Výkonný výbor kriticky hodnotil výsledky z Majstrovstiev sveta, najmä nezískanie olympijských 
kvót. Predseda sekcie informoval, že prebiehajú analýzy výsledkov s reprezentačnými trénermi 
a so zástupcami vrcholových stredísk. Športový riaditeľ informoval, že komunikuje aj 
s realizačným tímom seniorov. Po dvojhodinovej diskusii výkonný výbor uložil športovému 
riaditeľovi úlohu pripraviť do dvoch týždňov koncepciu prípravy smerom k olympijskej 
dokvalifikácii. 
Z: p. Petrla 
T: 4.10.2023 
 
 

4. Hodnotenie juniorských medzinárodných súťaží  
P. Tesárik predložil VV SHV hodnotenie SON (príloha č. 3). 
Zhodnotil účasť našej mládežníckej výpravy na Olympijských nádejach v poľskej Poznani. 
V ťažkej konkurencii 900 pretekárov zo 43 krajín naši pretekári vypádlovali 1 zlato, 2 striebra a 2 
bronzy. 
 
 
5.  Hodnotenie MS v maratóne 
P. Lachkovič predložil VV SHV hodnotenie MS v maratóne, Dánsko (príloha č. 4). 
Konštatoval nedostatočné zameranie Slovenskej kanoistiky smerom k maratónskym disciplínam 
a nedostatok kvalitných maratónskych lodí, čo sa odrazilo na výsledkoch. Pozitívne hodnotil 5. 
miesto Romany Švecovej. Výkonný výbor odsúhlasil potrebu zakúpiť maratónske lode. 
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6.  Správa o financovaní zväzu 
P. Bergendi informoval o strate spôsobilosti prijímateľa verejných prostriedkov, z dôvodu 
exekúcie zo strany sekcie divokých vôd. Príjem príspevku od MŠVVaŠ SR tým pádom aj refundácia 
nákladov, objednávanie tovarov a služieb je zastavené. Ďalej informoval, že MŠVVaŠ SR 
uvedeným Osvedčením o strate spôsobilosti prijímateľa verejných prostriedkov oznámilo, že nám 
z dôvodu exekúcie boli neoprávnene poskytnuté financie vo výške 21.355,- Eur. Túto sumu sme 
povinní vrátiť. VV sa uzniesol, že ohľadne kompletnej platby osloví SDV. Boris Bergendi následne 
informoval o vyjednávaní na Ministerstve školstva o možnosti získania ďalších finančných 
prostriedkov pre dofinancovanie činností zväzu (talentovanej mládeže, klubov a reprezentácie) 
do konca roka.  
 
 

7. Rôzne  
P. Bergendi informoval VV SHV o: 

 o úspešných právnych krokoch smerujúcich k výstavbe areálu Zemník, 

 predložil žiadosť Slávie UK o zasielaní financií za Pro trénera, napriek jeho absencii v klube. 
VV sa uzniesol, že nie je možné takto podporiť klub, nakoľko sa jedná o nenaplnenie 
základného princípu projektu – mať trénera, ktorý sa na plný úväzok venuje 
pretekárskemu družstvu. VV sa uzniesol dať priestor na vyhľadanie nového trénera do 2 
mesiacov, počas ktorých klub získa príspevok 600,- € za mesiac.  

 
 Hlasovanie VV SHV: 
 ZA: 7, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
 

 Žiadosti bývalej maďarskej pretekárky Tamary Takáts o možnosť reprezentácie za SR.  
 
 
 
 
Nasledujúci Výkonný výbor SHV sa bude konať 11.10.2023 v Dome športu v Bratislave. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave, dňa 20.9.2023     Overil: Erik Vlček 
Zapísala: Monika Czaniková         


